
 

Protokoll från samarbetsråd Marieborgskolan 150924 

 

Ordförande: rektor Ann-Catrine Leicht, rektor 

Sekreterare: Catharina Fredriksson, förälder. Protokollet korrigeras av Ann-Catrine Leicht.  

Närvarande: lärare Göran , lärare Stefan och Anders för fritids. Föräldrarepresentanter Catharina 

Fredriksson (3 A), Elin Dahl (Kobbarna), Carina Olsson (5 B), Jörgen Pettersson (6 A + 4 A), Linda 

Söderstedt (3 B), Pernilla Olovsdotter-Bodin (6 B), Peter Blom (4 A + 1 A). 

 

1. Presentationsrunda och val av sekreterare. 

 

2. Intresse av föräldramöte om ADHD har kommit upp. Tanken är att en representant från 

riksförbundet Attention kommer och berättar om sin egen upplevelse av att leva ADHD och 

att föräldrar har möjlighet att ställa frågor. Datum inte bokat än. Kommer att vara frivillig och 

öppet för alla föräldrar på Marieborg att anmäla sig till mötet. 

 

3. Nya datorer/IT-utrustning planeras för att köpas in. Avvaktar ny IT-policy för hela 

kommunen. Ann-Catrine återkommer om detta. Projektorer ska köpas in till klassrummen. 

 

4. Lärarna jobbar aktivt med projekten ”mattelyftet” och ”läslyftet”. Föregående år läste 

eleverna många sidor sammanlagt, men pedagogerna har inte bara fokuserat på mängden 

utan mycket på kvaliteten i läsningen. Det ska vara viktigt att eleverna vet vad de läser, hur 

ord uttalas med mera. 

 

5. Lokaler. Lärare och elever behöver mer plats för att kunna bedriva en fortsatt bra 

undervisning. 

 

A) Det saknas matsal på skolan. Fördel med att äta i klassrum kan vara ljudnivå och mindre 

grupper. Nackdelarna upplevs vara större, trångt i korridoren, svårt med diskhantering, 

matrester i klassrummet efter maten. Bygglov finns sedan sommar 2012 för matsal i 

paviljonger på vänster sida av skolan, detta ska vara giltigt till 2017. Ett annat alternativ 

är att bygga på en våning på gymnastiksal/slöjdsal, byggnaden bakom skolan, om detta 

är möjligt. 

B) Det finns för få toaletter. Vid nybyggnad rekommenderas ca 15-20 barn per toalett. På 

Marieborg delar t ex 105 elever på 3 toaletter. Toaletterna städas därför 2 gånger/dag. 



C) Städningen är omständig. Alla utrymmen används idag hela dagarna på skolan. Det är 

därför svårt att få ihop ett bra städschema då städningen bör ske när eleverna är någon 

annanstans. 

D) Det finns för få klassrum, grupprum och uppehållsrum. Detta gör det svårt för 

pedagogerna då de ibland behöver dela upp klasserna i mindre grupper. 

E) För att få igenom en utbyggnad krävs skrivelser till nämnden. Ann-Catrine sammanställer 

personalens upplevelser av behovet i en skrivelse, klar 151009. Föräldrarepresentanter 

är eniga om att man vill stötta förslag om utbyggnad. Föräldrarepresentant Jörgen 

Pettersson sammanställer föräldrars del av skrivelsen, uppföljning av denna vid nästa 

samarbetsråd 151126. Eventuellt ska listor sedan upprättas för att alla föräldrar på 

skolan som stöttar förslagen ska kunna skriva under. Ann-Catrine tar slutligen skrivelsen 

till nämnden. 

F) Ett till sätt att påtala behovet av utbyggda lokaler är att föräldrar skriver 

medborgarförslag. Ett medborgarförslag måste besvaras av politiker. 

 

6. Säkerhet för eleverna under skoltid. 

A) Incident på annan skola har aktualiserat frågan om säkerhet under raster. Det finns 

rastvakter idag som ska kunna överblicka hela skolgården. 

B) Fråga om kameraövervakning ska tas upp igen med Bostadsbolaget, Ann-Catrine gör detta. 

C) Registerutdrag ur belastningsregister krävs idag för alla som arbetar eller praktiserar bland 

barn. För praktikanter under 15 år, som inte är straffmyndiga och istället skulle hanteras hos 

socialtjänsten vid brott, krävs idag inget utdrag från socialregister eller liknande. Praktikanter 

under 15 år blir idag rekommenderade av studie- och yrkesvägledare på sin högstadieskola. 

D) Hjälmar vid vinterlek på skolgården, ”kullen”. Förra året köptes in hjälmar. Dessa har 

försvunnit, troligen av misstag skänkta till välgörenhet vid klädinsamling. Nya hjälmar köps in, 

elever uppmanas att ta med sig egna. Kullen spärras av då den är för hal. 

E) Viktigt att föräldrar säger till när de hämtar barn från fritids och att detta sägs till rätt 

personal. 

 

7. Skolmaten lagas/värms på skolan. Diskhantering har skötts av skolpersonalen då eleverna 

äter i klassrummen, men övergår nu till Kost. 

 

8. Ny personal har börjat i flera klasser. Extra pengar från ”lågstadielyftet” har gett extra 

personal hos Jollarna och Kobbarna och på lågstadiet. 

 

9. Lärarbrist och nya krav på lärarlegitimation. Olika lärare har behörigheter i olika ämnen och 

samarbetar, rektor berättar att detta fungerar bra på Marieborg. Ann-Catrine ser över och 

planerar för detta tillsammans med personal. Har också pratat med universitet och Campus i 

Västervik om kommande behovet av utbildade lärare framöver. 



 

10. Många nyanlända barn även på Marieborg. De nyanlända barnen på Marieborg har PUT 

(permanent uppehållstillstånd hos Migrationsverket) och kommer att få stanna. De barn som 

är asylsökande går i ”internationella klasser” och dessa är förlagda på andra skolor i 

Västervik. 

 

11. Skolgården. 

A) Marieborg har möjlighet att söka pengar från ”skolgårdssatsningen” och kommer att göra 

detta, underlag inte påbörjat än. 

B) ”Fixardag” kommer att hållas under våren där frivilliga föräldrar kan anmäla sig. Uppföljning 

av detta kommande möten. 

 

12. Trevligheter och trivsel. 

A) Olika kulturaktiviteter genomförs ca 2 gånger per termin för alla klasser. Det kan vara teater, 

bio, museum, konsert, författarbesök, dansuppvisning eller stadsvandring. 

B) Simhall. Simundervisning hålls för årskurs 2 som åker till simhallen varje vecka. Uppföljning 

av simkunnighet och enklare livräddningskunskaper i årskurs 6, den som inte kan har 

möjlighet att få lära sig senare. Fritids åker också till simhallen ibland. 

C) Ishall. Efter jul börjar besöken i ishallen igen. Förra året besökte eleverna isbanan i Gamleby 

vilket var väldigt uppskattat. 

D) Mobiler i skolan. Inte tillåtet på skoltid, tillåtet på fritids. Eleverna får inte filma/fota varandra 

och tex lägga upp på internet. Lärare har rätt enligt skollagen att ta mobilen och tillfälligt 

förvara den om den stör undervisningen. Ipad finns på fritids/klubben, denna används 

mycket begränsat och alltid under uppsikt av personal. Barnen får spela enklare spel. 

E) Fritids ska börja med månadsbrev. Dessa kommer finnas på hemsidan. 

F) Öppet hus . Ej klart när detta blir nästa gång. 

G) Viktigt att föräldrar förser sina barn med kläder efter väder, särskilt de barn som är på fritids 

då de är mycket utomhus! Lånekläder brukar gå att ordna bland kvarglömda kläder i nödfall. 

 

 

Västervik 150927 

 

  


